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Lye IL – hovedstyret 
Styremøte 09.05.23 Kl. 19.00 

 

Deltagere: 

Henning Topnesvåg, Siv Una Hagen (referent), Anja Bryne, Monika Steiro, Ivar Lomeland, Trond Sikveland 

 

Forfall: Marianne Csiszar, Cathrine Baklund Tunheim  

 

1. Organisering/konstituering nytt styre 

Rollefordelingen videreføres som forrige år, med noen klargjøringer for ansvarsområdene: 

Marianne: Medlemsansvarlig (Monika bidrar ved særlig behov) 

Siv Una: IT/kommunikasjon (inkludert sekretærarbeid og medlemskommunikasjon utover det som 

knyttes til medlemsskapsadministrasjon) – forbedringer nettsider, oversikt og forbedringer av 

digitale løsninger, eventuelt bytte.  

(Siv Una, Monika og Marianne har alle kunnskap om funksjonalitet og muligheter i KlubbAdmin for å 

sikre at flere kan nødvendige oppgaver og vi er mindre sårbare.) 

Cathrine: Barneidrettsansvarlig 

Monika: Arrangementsansvarlig/årshjul (overordnet ansvar for å ivareta årshjul og særlig sørge for 

igangsetting av forarbeid for hovedstyrets arrangementer. Hele styret deltar i faktisk planlegging og 

gjennomføring) 

Henning: Hovedstyrets leder, ansvarlig politiattester/trenerattester 

Trond: Kasserer (økonomiansvarlig) 

Ivar: Hovedstyrets nestleder, sponsoransvarlig, Coop medlemskap 

Anja/Monika: Klubbhusutleie, utstyr/vedlikehold, dugnadsbehov (rengjøring, oppgraderinger mm)   

 

2. Info prosjekt/klatrehall 

Henning gir styret en status for prosjektet med ny hall/ny klatrevegg og presenterer siste utkast med 

skisser, omfang og grovestimat for kostnader og tilskudd.  

Målet er at arbeidsutvalget blir enige om et endelig forslag i løpet av mai, slik at videre arbeidet kan 

fortsette med tegninger, nærmere estimater og innhenting av tilbud.  

Nytt møte i arbeidsutvalget i morgen, 10. mai 2023. Arbeidsutvalget presenterer endelig forslag for 

hovedstyret så fort som mulig, for innkalling til ekstraordinært årsmøte. Kontrollutvalget involveres 

for uttalelse i forkant av ekstraordinært årsmøte.  

 

3. 17. mai - folketoget 
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Ivar gir styret en status for forberedelser til deltagelse i folketoget, har bestilt div nytt utstyr med 

banner, ballonger for å kunne sørge for at vi er ekstra synlige som 40-årsjubilant. Får plass langt 

fremme i toget, pga jubileet.  

Siv Una sender ut informasjon til medlemmer og gruppeledere om opplegget, etter info fra Ivar og 

Henning. Legger også ut en oppfordring om deltagelse på nettsider og Facebook.  

 

4. Jubileumsfest, planlegging 

Dato: Lørdag, 23. september 2023. 
 
Underholdning/opplegg:  

- Rammer for underholdning mm ca 15-20000,- 
- Tubedrill sponser musikken, Jens Budsberg 
- Trond Roy stiller opp for kvelden og bidrar også i planleggingen 

 
Ivar har avtalt catering med Jærgården Kvalbein, avtaler detaljer etter hvert.  
 
Anja har booket klubbhuset hele helgen. Henning sjekker med kommunen om idrettshallen er ledig, 
for muligheten til flere inviterte, også sponsorer.  
 
Bør ta høyde for invitasjoner av sponsorer, og eventuelt samtidig invitere til dialog om støtte til ny 
hall/klatrevegg.  
 
Komite som jobber videre med forberedelser: Siv Una, Monica, Ivar og Trond Roy.  
 
Notater for videre planlegging:  

- Invitasjoner, Ivar og Trond Roy diskuterer 
- Jubilanter/aktive år (Ivar innhenter oversikter fra gruppene) 
- Samle inn bilder, info, historier osv fra tidligere år, gamle faner, drakter osv 
- Banner, skilt med egen profil? Giveaways med «Lye IL 40 år», billige og nyttige alternativ 
- Bestilling av mat 

 
 
5. HMS-håndbok 
 
Siv Una, Cathrine og Anja jobber videre med dette. Siv Una foreslår tidspunkt. 

Fast punkt på agenda inntil ferdig, deretter for fast status HMS videre.  

 

6. Nye grupper – søknader om støtte til utstyr 
 
Hovedstyret diskuterer generelt om støtte til nye grupper, med utgangspunkt i søknader om utstyr 
fra bordtennisgruppen og sykkelgruppen.  
 
Sykkelgruppen har søkt om støtte til kjøp av drakter for første gang. Styret blir enige om å tildele 
gruppen et samlet beløp à kr 5000,- for lavere kostnader til draktene.  
 
Bordtennisgruppen har søkt om kr 36000,- til to nye bordtennisbord. Styret tildeler 
bordtennisgruppen støtte til et bord, med kr 10000,- og forskutterer i tillegg eventuelt 8000,- som 
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gruppen selv må dekke inn via dugnader, sponsor, gaver el. Vanskelig å lagre nye bord inntil ny hall er 
på plass.  
 
Styret er enige om samtidig å kommunisere tydelig at gruppene som hovedregel skal finansiere sin 
egen aktivitet og innkjøp gjennom blant annet dugnader, innhenting av sponsormidler og gaver 
videre.  
 
For en bedre og mer oversiktlig prosess for søknader til hovedstyret, vil styret etablere en mal for 
søknader gruppene eventuelt må bruke for å søke slik støtte. Trond lager en mal. Malen skal ta 
utgangspunkt i at gruppene må beskrive formål, budsjett og hvordan de har jobbet for å hente inn 
midlene på andre måter først.  
 

  
7. Aktivitetsdag 

Dato settes til søndag 3. september kl 13.00.  

Siv Una las opp evalueringen hovedstyret gjorde etter aktivitetsdagen i 2021, oversender den til 

arbeidsgruppen med formål å lære av dette til årets aktivitetsdag.  

Cathrine, Ivar, Trond og Marianne jobber videre med forberedelser og informasjon.  

 

8. Digitale løsninger, forbedring og systemportefølje 

Siv Una forteller om status og planen videre. 

Vil se på muligheter for bedre system som kan løse mer i samme systemet. Spond Club er aktuelt og 

gir muligheter for å dekke det meste av administrative behov og intern kommunikasjon for hele 

idrettslaget i et system. Siv Una legger til rette for en demo fra Spond-teamet, sammen med Trond 

og Marianne, og legger fram et forslag til styret så fort som mulig.  

Siv Una sier opp Office-løsningen gjennom NIF uavhengig av dette, den har ikke løst behovene som 

forventet.  

Nettsider: 

Plan for videre gjennomgang av nettsidene med Markus Zeeh, opprydning av innhold, forbedret 

struktur og brukervennlighet.  

Vil også forberede retningslinjer og ansvarsmatrise som kan brukes til en opplæring av ansvarlige i 

gruppene.  

Siv Una involverer andre i styret for opprydning i aktuelt innhold etter behov.  

  
  

9. Førstehjelp 
 
Førstehjelpskurset ble gjennomført, få deltagere. Vurderer nytt neste år, kansellerer om få påmeldte.  
 
Status hjertestarter: 

- Byttet pads, batteri. De vi har skal vare en stund til, med riktig vedlikehold.  
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10. NIF  
 
Trenerattest - Obligatorisk fra 2021: 

- Dette er et krav alle må gjennomføre.  
- Hovedstyret setter 31. mai 2023 som endelig frist for gjennomføring av dette, samt innsendt 

politiattest.  
 
Hennig purrer på gruppelederne og sjekker status via KlubbAdmin/MinIdrett.  

 
  

11. Eventuelt  
 

- Jubilanter: Ivar mangler oversikt over hvilke trenere/tillitsvalgte med verv som skal markeres 

i år, sender ut melding til gruppelederne og ber om lister. 

- Profilering: Ivar viser handlenettet vi har bestilt til jubileumsfesten, bager, handklær er 

bestilt.  

- Avtale om utleie:  

o FAU, Lye Skule har bedt om avtale for bruk til avslutninger 7. trinn. Styret er enige 

om å tilby 5-årig avtale:  

▪ Lån av klubbhuset hverdager: Kr 500,- uten vask/kr 1500,- inkl vask.  

▪ Lån av klubbhuset helg: Kr 1500,- uten vask/kr 2500 inkl vask.  

▪ Anja informerer FAU.  

 

Nytt styremøte, HS:  

Mandag 12. juni 2023 kl 19.00 


